

German eye center المركز الألماني للعيون

Your Eyes ... We Care



المركز الألماني للعيون هو مقدم رعاية صحية رائد مرخص ومعتمد من وزارة الصحة والجهات المعنية منذ عام 2007 , لقد نجحنا في السنوات الـ 15 الماضية من صنع علامة فارقة ضمن السلطنة في طب وجراحة العيون .

اللون في اطار توسيع خدماتنا ومساحتنا السريرية لتلبية تطور هذا الجانب من النهضة الصحية, والهدف هو التزامن مع رؤية وزارة الصحة "الصحة 2050 " التي تهدف إلى تطوير النظام الصحي على مدى السنوات الأربعين المقبلة,

ويتمثل الهدف الذي تسعى "الصحة 2050 " تحقيقه بأن يعيش الشعب العُماني حياة صحية ومنتجة، من خلال إنشاء نظام صحي عادل وفعال ومتجاوب ويتمتع بتنظيم صحي مناسب.







ABOUT US

German Eye Centre It is a licensed leading healthcare provider And approved by the Ministry of Health and stakeholders since 2007, We have been successful in the past 15 years Who made a landmark within the Sultanate in Ophthalmology

Now under the expansion of our services And our clinical space To meet the development of this aspect of the health renaissance, The goal is synchronization With the vision of the Ministry of Health "Health 2050" aimed at developing the health system over the next forty years,

The goal of "Health 2050" Achieve it so that the Omani people live A healthy and productive life, by creating A fair, efficient and responsive health system It has a proper sanitary organization.







المركز الألماني مملوك لمجموعة البرعمي وهي من بين أكثر المؤسسات التجارية شهرة في سلطنة عمان, تأسست عام 1973 لتمهيد الطريق للمجموعة لتحقيق نمو هائل على مدى ربع قرن, اليوم تعمل المجموعة في مجالات متنوعة من الأنشطة وتوظف أكثر من 1500 موظف في السلطنة وحدها. المركز انتقل بشهر ديسمبر لسنه 2022 من كونه مركز صغير بمساحة 280 متر مربع إلى مساحة 1000 متر مربع مما يتيح استيعاب عيادات تشخيصية أكثر وغرف عمليات أكبر, بذات المنطقة (القرم - مسقط).



German Eye Center is owned by Al Barami Group, which is among the most well-known commercial establishments in Sultanate of Oman.it was founded in 1973 to pave the way for the group to achieve tremendous growth over a quarter of a century. Today, the group operates in a variety of fields of activities and employs more than 1.500 employees in the Sultanate. The center moved in December 2022 from being a small with an area of 280sqm, to a larger location with an area 1000 sqm, with a larger waiting areas and more diagnostic clinics and larger operating rooms, in the same region (Al Qurum- muscat)







Cataract Surgeries

Squint Treatments

Retina Laser or Surgical Treatment

Corneal Transplantation With the Latest Technologies

Lasik Surgeries

Lens Implants (ICL)

Blepharoplasty

And other Minor Eye Surgery Like (Sebaceous Cysts)



أهم ما يميزنا

- نخبة من الأطباء والاستشاريين المقيمين والزائرين .
 - تقنيات فحص عالية الجودة .
- موقع جديد يضم صالات انتظار واسعة ومجهزة لراحة المرضى,
 بالإضافة إلى صالة انتظار كبار الزوار .
- عيادة مهيئة ومجهزة بشكل كامل لاستقبال الأطفال وتشخيصهم .
- فريق متميز ومدرب لخدمة المرضى, ومن ضمنهم مستشارة مرضى لتوضيح البروتوكول العلاجي المستخدم لكل حالة لراحة المريض واطمئنانه والحفاظ على الخصوصية .
 - الجودة العالية للمواد المستخدمة فى العلاج
 والتي تميزنا عن غيرنا .



Why we are special

- A selection of doctors, consultants, residents and visitors consultants and doctors .
- High quality inspection techniques .
- A new location with spacious waiting rooms equipped for the convenience of patients, in addition to a VIP waiting hall
- A fully equipped and equipped clinic to receive and diagnose children
- A distinguished and trained team to serve patients, the presence of a patient consultant to clarify the treatment protocol used for each case, for the patient's comfort, reassurance and Privacy
- The high quality of the materials used in the treatment, which distinguishes us from others







Your Eyes ... We Care



80010020 0 Germaneyecentre.com

0

+968 71010020 AL-Qurm, Muscat, Oman Ø german_eye_oman P.O.Box : 508, P.C : 100 Oman